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На 7 и 8 юни 2012 г. се проведе XXII Национална конференция 
на ББИА „Библиотеките днес – иновативни политики и практики”. 
В нея взеха участие Д. Атанасова и Е. Дикова с доклади.

60-годишнината на проф. Александър Димчев беше отбелязана 
с връчване на отличие на юбиляра.

На 31 май и 1 юни 2012 г. в Пловдив се проведе Петата национална конференция 
„Образованието в информационното общество”.  В нея взе участие Д. Атанасова с 
доклад.

На 14 и 15 юни 2012 г. във Велико Търново се проведе  Юбилейната научна 
конференция по повод 10 години от създаването на Националния военен университет 
„Васил Левски”. В нея взеха участие с доклади Д. Атанасова и Е. Дикова от ЦБ и С. 
Анева, заместник-изпълнителен директор на Фондация НАБИС.

От 18 до 22 юни 2012 г. се проведе Международната интердисциплинарна 
конференция по Биоматематика „БИОМАТ-2012”.

В последния ден на конференцията се проведе  научна юбилейна сесия посветена 
на 80-годишнината на акад. Благовест Сендов. Допълнителна информация е сложена 
на сайта на конференцията www.biomath.bg/2012.

От 19 юни 2012 г. академик Стефан Додунеков е новият председател на БАН. 
Акад. Додунеков беше избран за председател на БАН на 11 юни 2012 г. на  редовно 
заседание на Шестото общо събрание на БАН. След процедурата с тайно гласуване, 
новият председател на БАН беше избран от гласувалите 104 с мнозинство от 68 гласа 
“за”. Преди да бъде избран за председател на БАН, акад. Стефан Додунеков беше 
директор на Института по математика и информатика. 15-ят председател на Българската 
академия на науките е роден през 1945 г. в Килифарево. Завършва "Математика" в 
Софийския университет през 1968 г. От 1986 г. е доктор на математическите науки, а от 
2008 г. – академик. Има над 35 години преподавателска дейност в български и в чужди 
университети. Написал е три книги и 12 учебници и учебни пособия по математика.

На 19 юни 2012 г., под патронажа на Президента на Република България, се 
проведоха националните чествания на 250-годишнината от написването на “История 
славянобългарска” от атонския монах Свети Паисий Хилендарски. Те започнаха 
с празнична литургия в катедралния храм “Св. Александър Невски”, водена от 
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Сливенския митрополит Йоаникий. 
След църковната служба, с иконата на преподобни Паисий Хилендарски, 

семинаристите поведоха шествие до паметника на Хилендарския монах, където беше 

поднесен венец, а хорът на софийските момчета изпя песен за будителите.
От 11 ч. в Големия салон на БАН, на тържествено събрание, думи на признателност 

и почит отправиха вицепрезидентът на България г-жа Маргарита Попова, председателят 
на Българската академия на науките акад. Стефан Додунеков и проф. Кирил Топалов 
– секретар на Президента по въпросите на духовността, културата и националната 
идентичност. В края на тържественото събрание бяха обявени победителите в 

националния конкурс „Моята Паисиева 
история”, организиран от Съюза 
на народните читалища. Голямата 
награда беше връчена от проф. Надежда 
Драгова – най-изявеният паисиевед в 
България и Почетен председател на 
Националния организационен комитет, 
подготвил честването на 250-тата 
годишнина от написването на “История 
славянобългарска”.

На 20 юни 2012 г. на специална церемония за встъпване в длъжност, акад. 
Никола Съботинов предаде официално поста на новоизбрания председател на БАН 
акад. Стефан Додунеков. Идеята за символичното предаване на ключа е на досегашния 
председател, който пожела това да се превърне в традиция. На събитието присъства 
министърът на образованието, младежта и науката Сергей Игнатов, който връчи на 
акад. Съботинов почетния знак на МОМН като благодарност за положените от него 
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и екипа му усилия за модернизирането на 
БАН. Днешната церемония по предаване 
на председателството се провежда за 
първи път в историята на БАН. Министър 
Игнатов предложи БАН да бъде инициатор 
при обсъждане на важни въпроси в Общото 
събрание на Академията да бъдат канени 
и ректорите на висшите училища. Акад. 
Додунеков изтъкна, че идва от Института по 
математика и информатика, който има преки 

договори с много български университети и определи взаимодействието между БАН 
и висшите училища като изключително важно.

фотограф Мария Цачева


